
 

 

 

BESTYRELSESMØDE I HF. KILDEMOSEGÅRD. 

 
DATO: Onsdag den 8. juni 2022, kl. 19.00 

 
TIL STEDE: 

Hans-Jørgen Jørgensen (HJJ), Janne Andreasen (JA), Majken 

Møller (MM), Jan Werner (JW), Lizette Frederiksen (LF) 

 
AFBUD: 

 

 Dagsorden Referat  

1. 
Velkomst 

HJJ bød velkommen til dette møde. 

2. 

Nyt fra formanden 

HJJ oplyste, at de udvendige skabe ved gården er pillet ned 
pga. malerarbejdet på huset og det ene skal hænges op 

igen. Der skal sættes en metalplade op med magneter til 
skabet. Eller evt. sættes noget film på. Skiltene er kommet til 

trailerpladserne – disse skal sættes op. OBS – der er nogle 

trailerpladser der er flyttet og nogle får nye nr.  Der skal 
sendes en mail ud til alle der har en trailer. HJJ og MM sørger 

for dette tirsdag den 14. juni kl. 10.00. 

3. 
Nyt fra kassereren 

JA omdelte og gennemgik saldobalance for 1.1. – 31.5.2022. 

Totalt overskud på 48.000 kr. pt. og der er ingen udeståender. 

4. Nyt fra spildevands-

udvalget 

MM oplyste, at der ikke har været møde i udvalget. Der bliver 
snarest indkaldt til nyt møde inden sommerferien. 

5. Tegninger til 
godkendelse 

Der er indkommet en ansøgning om samletank. Der rettes 

henvendelse i forhold til størrelsen.  

6. 

Indkommet post 

Mail fra to lejere om loppemarked den 31. juli 2022. MM synes 

datoen er uheldig i forhold til det er midt i skolesommerferien. 

Der er opbakning fra bestyrelsens side.  
Der kommer skorstensfejer i uge 27 og uge 28. 

7. 

Bordet rundt – 

bestyrelsen 

JA spørger, om der er nogen der har indtryk af, hvor meget 
der mangler at blive lavet. JW oplyser, at der mangler at blive 

malet sokkel hele vejen rundt, vinduer i vestsiden og broen 
ved toiletterne i afd. 2. Skuret skal også males.  

JA spørger til lyset på toiletbygningen i afd. 1 – HJJ skal skifte 

relæet.  
MM orienterer om Åben Have arrangement – der er ikke 

kommet så mange tilmeldinger, kun 3 stk. og har reklameret 
for den på Køb og Salg-gruppen på Facebook.  

8. Græsklipning 

fællesarealer 

HJJ spørger til græsarealerne der ikke er blevet slået til tiden. 

JA tager kontakt til Teigen.  

9. 
Nyt fra kredsen 

MM spørger JW, om han har spurgt, hvornår deres 
kredsmøder afholdes. Det er meget svingende og ikke nogen 

faste mødedage.  



MM ønskede tillykke til JW med valget som næstformand i 

kredsen. 

10. 

Sankt Hans 23/6 

LF har udsendt invitation til Sankt Hans og denne hænges op i 
skabene og lægges på hjemmesiden. MM tjekker op på 

sange. 

Bålet tændes kl. 21.00. MM holder båltalen og heksen. 
Bestyrelsen mødes kl. 20.00. 

11. 

Borgermødet i 
Ravnsborghallen 

HJJ og MM deltog i borgermødet. Det var et meget 
velbesøgt møde og godt organiseret, hvor der kom en fælles 

introduktion til, hvad der skal ske i vores ”baghave” på 

Husmandsvejen. Der er planer for hele området Køge 
Fællesjord. Der blev sagt mange rosende ord om området. 

Der bliver lavet bæredygtige huse og meget blandede 
boliger – lejeboliger, ejerboliger, store og små, øer inde midt i 

– bygges i 4 etaper – den sidste etape bliver ved deres egen 
gård. 

Der var borde, hvor man kunne stille spørgsmål og især 

omkring de trafikale forhold. Der skal gå en vej under 
jernbanen. De starter op i 2024, måske allerede efteråret 

2023. I forhold til kloakering i det nye boligområde havde MM 
prøvet at finde nogen der vidste noget, men vi skal ikke være 

nervøse for de ikke kommer og pådutter os kloakering. 
Der bliver lavet 2 kæmpe, store regnvandsområder i 

boligområdet. 

12. Misligholdte haver, 
græsrabatter, 

hække 

HJJ informerede om flere haver, der er misligholdte. Der tages 
kontakt til dem skriftligt. 

13. Forsikring på 
havevurderinger 

Vi har rådgivningsforsikring her i foreningen. 

14. 
Møder/aktiviteter i 

juli-august 

MM vil høre, om vi skal holde bestyrelsesmøder i hele 

sommerperioden. Det blev besluttet, at vi holder møder i hele 
perioden. Møderne er 6. juli og 3. august. 

15. 

Asfalt, stamvej afd. 
2 

JW - Der er indkommet 2 tilbud på asfaltering af stamvejen i 

afd. 2. Tilbuddene ligger på omkring 100.000 kr. og JW beder 
om at få tilsagn fra bestyrelsen til asfaltering. Dette punkt skal 

diskuteres på næste møde. 

16. 
Flagturnus 

Flagturnus er sat ind i kalenderen. 

17. 
Hjemmesiden (punkt 

fra sidste møde) 

JA vil gerne have sit navn stavet korrekt.  

MM – vi skal finde en dato, hvor LF, MM og JW skal holde et 
møde om hjemmesiden. Mødet afholdes 30. juni kl. 17.30. 

 
Næste møde 

Den 6. juli 2022, kl. 19.00. 

 


